
Verksamhetsberättelsen 2023

År 2023 var ett väldigt viktigt år för Tamam Mariestad med tanke på att det blev stora
förändringar i styrelsen. Ali som hade varit med väldigt länge flyttade till Stockholm vilket
ledde till att Tamam Mariestad förlorade en tillgång. Å andra sidan tillsattes en ny styrelse
vilket ledde till att den nya styrelsen lärde sig mycket nytt och fick även improvisera lite
ibland. Dessutom var det för första gången en tjej som valdes in till styrelsen.

Från början av 2023 så höll Mariestad i aktiviteten futsal inomhus vilket ännu en gång har
visat sig vara den populäraste aktiviteten som Mariestad dessutom hämtar många av sina
medlemmar från. Under våren hade Mariestad årsmötet där styrelsen fick träffa den nya
verksamhetsutvecklaren Gelila tesfai. Det var en succé och medlemmarna var nöjda och
bjöds på pizza. Efter årsmötet kände styrelsen att sommaren måste fyllas med en stor
aktivitet. Destinationen blev Liseberg och det var en ära för medlemmarna att få följa med på
aktiviteten. Under sommaren hade Tamam Mariestad också ett par gånger volleyboll som
aktivitet men den var av mindre skala.

Efter sommaren började Tamam Mariestad med att fortsätta med den populära aktiviteten
futsal. Senare på hösten ordnade mariestad cuper via futsalaktiviteten och detta vara också
en stor succe för nya personer som attraherades och blev därmed medlemmar. Dessutom
fick några tidigare medlemmar prova på ledarrollen genom att organisera cupen.
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